
Hanna Verboom 
 
Hanna Verboom is sociaal ondernemer, filmmaker, spreker en actrice. Al vijftien jaar zet ze zich in om 
thema’s als duurzaamheid, mentale gezondheid en diversiteit op de kaart te zetten. Hierbij gelooft ze 
in de kracht van sociaal ondernemerschap en media. Opgegroeid in Oost-Afrika en met ervaring als 
actrice en filmmaker, richt ze zich op impactvolle media die blijvende verandering teweegbrengen. 
Hanna is een bevlogen spreker en dagvoorzitter die moeilijke vragen niet schuwt en altijd zoekt naar 
verbinding. 
 
Sociaal ondernemerschap 
 
Hanna zet zich al bijna vijftien jaar in voor ondernemerschap met impact. In 2022 kreeg ze erkenning 
voor haar werk en werd ze uitgeroepen tot ‘Ondernemende vrouw van het jaar’ in de categorie 
duurzaamheid.  
Haar diverse achtergrond inspireert haar om verhalen te vertellen die onderling begrip bevorderen. 
In 2009 richtte Hanna Stichting Get It Done op: een non-profit organisatie waar impact campagnes 
worden opgezet rondom maatschappelijke thema’s zoals mentale gezondheid en 
klimaatverandering. In 2014 richtte ze Cinetree op, een filmplatform met relevante films en eigen 
producties. Tevens is Hanna het creatieve brein en één van de drijvende krachten achter het HER 
Filmfestival wat al vier jaar lang de kracht van vrouwen centraal zet door films en documentaires te 
delen. 
 
Filmmaker en actrice 
 
Als filmmaker maakt Hanna in 2015 haar regiedebuut tijdens het Cannes Filmfestival met de korte 
fictie film Alice. Meerdere korte films en documentaires volgden Plastic Sailors waaronder een 
samenwerking met National Geographic rondom plastic vervuiling. In 2020 regisseerde en 
produceerde Hanna de korte documentaire Uit de schaduw – een intiem en persoonlijk portret over 
het taboe op psychische variaties. In januari 2023 verscheen het vervolg Samen uit de schaduw, dat 
Hanna samen met haar jongere broertje Juda maakte.  
 
Als actrice verwierf Hanna bekendheid bij het grote publiek door haar rollen in de succesvolle Net5 
serie De Co-Assistent en de serie Feuten. Op het witte doek schitterde ze in meerdere Nederlandse 
speelfilms zoals Finn en Achtste Groepers Huilen Niet maar ook internationaal speelde Hanna rollen 
in onder andere de Amerikaanse komedie Deuce Bigalow en de serie The Interior. Na een 
acteerpauze van 5 jaar keert Hanna in 2023 terug met een hoofdrol in de dramaserie Elixer over de 
wantoestanden in de farmaceutische industrie. Deze serie zal in 2025 worden uitgezonden op NPO1. 


